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Barcelona, 30 de maig del 2024 

 

 

Benvolguts/des, 

 

Us informem que el passat dimarts, dia 21 de maig, el President i el Gerent de la FCM, Sr. 
Tato Prat i Sr. Jordi Cunillera, es van reunir amb el Sr. Xavier Marco, Cap de la Secció de 
Biodiversitat i Medi Natural de Lleida, que actualment també inclou la Cerdanya. 

Al llarg de la reunió, la FCM va tenir l’oportunitat d’explicar les mateixes esmenes que va 
presentar davant del Consell Català de l’Esport, com ara l’aplicació del criteri de curses 
històriques, la no anul·lació preventiva o l’aplicació de criteris de sostenibilitat a les curses 
del Campionat de Catalunya, i també es va referir a l’anul·lació de les curses d’Enduret i 
Enduro Clàssic el passat mes d’octubre a La Clua. 

El Sr. Marco va deixar clara la seva voluntat de col·laboració i va posar de manifest tres 
punts importants que cal tenir en compte: 

1. Els clubs han de fer arribar a Medi Ambient el track amb el recorregut de la prova al 
més aviat possible, independentment de si tenen o no la resta de documentació. El 
compromís adquirit és que es revisarà el recorregut presentat així que s’enviï a Medi 
Ambient. D’aquesta manera, i amb temps suficient, es posaran en contacte amb el 
club per si cal solucionar qualsevol problema que pugui sorgir. En aquest sentit, 
també és important senyalitzar molt bé els punts d’interès de la prova, com ara les 
zones -en un trial- o els controls horaris i les especials – en un enduro- destacant-
los especialment en el grafisme del mapa. 

2. Els tracks han de ser molt curosos, ja que segons amb quin tipus de format es 
presentin, recorregut pot presentar inexactituds que dificultin l’atorgament dels 
permisos. 

3. La flora i la fauna de cada indret són canviants i, per tant, és possible que alguna 
part del recorregut s’autoritzi en un moment determinat i en una altre, no. 

D’altra banda, informem que la reunió amb Medi Natural Barcelona es va haver d’ajornar 
per un tema aliè a la FCM. Tant bon punt se celebri us informarem. 

 

Moltes gràcies. 

 


